

**STATUTORY MEMBERSHIP FEES FOR AFSEC
2014 - 15 FINANCIAL YEARS**

***FRAIS DE COTISATION STATUTAIRE DE L'AFSEC
POUR LES ANNÉES FINANCIÈRES 2014-2015***

The proposed revised fees for membership for AFSEC in 2014 and 2015 are based on the information set out in the discussion document [AFSEC/SEC01], distributed to members for comment earlier in 2013. The fees are based on each country's Gross Domestic Product (GDP), using 2011 data. The previously agreed five-point scale has been modified to include an additional category of countries with a GDP > \$100B, with annual dues proposed as \$15 000 p.a. These countries are Algeria, Angola, Egypt, Nigeria and South Africa. Algeria and Angola are not yet members of AFSEC. This new category is necessary, at least in the short to medium term, to assist in covering the budget for the minimum operational requirements, during the period that South Africa continues to support AFSEC with a part-time secretariat.

Previous fees were derived from GDP data for 2005. Nearly all African countries' GDPs have increased in US dollar terms since that time. This results in fees for the several countries increasing:

from \$ 7 500 to \$ 10 000: or from \$ 5 000 to \$ 7 500: or from \$ 2 500 to \$ 5 000: or from \$1 000 to \$2 000.

It is proposed that the national committees in the new category of countries with a GDP > \$100B p.a. will be offered permanent seats on the AFSEC Management Committee, when they are statutory members of AFSEC in good standing, and provided that they are active in at least five technical committees.

NOTE:

It is intended to review the fees again in 2015 for the period 2016 and beyond, taking cognisance of the projected financial needs, the number of paying members, and developments concerning the headquarters for the AFSEC Secretariat.

La proposition de frais d'adhésion révisés de l'AFSEC en 2014 et 2015 est basée sur les informations contenues dans le document de discussion [AFSEC/SEC01], distribué aux membres pour commentaires au début de 2013. Les frais sont basés sur le Produit Intérieur Brut de chaque pays (PIB), en utilisant les données de 2011. L'échelle de cinq points convenue précédemment a été modifiée pour inclure une catégorie supplémentaire de pays dont le PIB > 100 milliards de dollars, avec une cotisation annuelle proposée que 15 000 \$ par an. Ces pays sont l'Algérie, l'Angola, l'Égypte, le Nigeria et l'Afrique du Sud. L'Algérie et l'Angola ne sont pas encore membres de l'AFSEC. Cette nouvelle catégorie est nécessaire, au moins à court et à moyen terme, pour aider à couvrir le budget pour les besoins opérationnels minimaux, durant la période pendant laquelle l'Afrique du Sud continue de soutenir l'AFSEC avec un secrétariat à temps partiel.

Les cotisations précédentes étaient calculées à partir des données du PIB pour 2005. Les PIB de presque tous les pays africains ont augmenté en termes de dollars des États-Unis depuis cette date. Il en résulte une augmentation des frais pour les différents pays comme suit:

de 7 500 \$ à 10 000 \$: ou de 5 000 \$ à 7 500 \$: ou de 2 500 \$ à 5 000 \$: ou de 1 000 \$ à 2 000 \$.

Il est proposé que des sièges permanents au Comité de Gestion de l'AFSEC soient offerts aux comités nationaux dans la nouvelle catégorie des pays dont le PIB > 100 milliards de dollars par an, quand ils sont membres statutaires de l'AFSEC, en règle, et à condition qu'ils soient actifs dans au moins cinq comités techniques.

NOTE :

Il est prévu de revoir à nouveau les cotisations en 2015 pour la période 2016 et au-delà, en prenant connaissance des besoins financiers prévus, le nombre de membres payants, et les développements concernant le siège du Secrétariat de l'AFSEC.

PROPOSED FEES FOR STATUTORY MEMBERS 2014 and 2015
COTISATIONS PROPOSÉES POUR MEMBRES STATUTAIRES en 2014 et 2015

1	2	3	4	5	6
\$15 000	\$10 000	\$ 7 500	\$ 5 000	\$ 2 500	\$ 1 000

COUNTRY / PAYS	GDP (Billion USD p.a.) [2011 data] PIB (Milliard Dollars États-Unis [données 2011])	Annual Fee (\$US) 2014-15 [previous fee in brackets] Frais Annuel (\$ E-Unis)2014-15 [année précédente en parenthèse]
Algeria / Algérie	191	15 000 [10 000]
Angola	101	15 000 [7 500]
Benin / Bénin	7	2 500
Botswana	17	5 000
Burkina Faso	10	2 500
Burundi	2	2 500 [1 000]
Cameroon / Cameroun	26	7 500 [5 000]
Cape Verde / Cap Vert	2	2 500 [1 000]
Central African Rep./ République Centre-Africaine	2	2 500
Chad	9	2 500
Comoros / les Comores	<1	1 000
Congo Dem. Rep. / République Démocratique du Congo	16	5 000 [2 500]
Congo, Rep.	15	5000 [2 500]
Cote d'Ivoire	24	7 500 [5 000]
Djibouti	1	2 500 [1 000]
Egypt, Arab Rep. / Egypte	236	15000 [10 000]
Equatorial Guinea / Guinée Équatoriale	20	5 000 [2 500]
Eritrea	3	2 500 [1 000]
Ethiopia / Ethiopie	31	7 500 [5 000]
Gabon	16	5 000 [2 500]
Gambia (The)	1	2 500 [1 000]
Ghana	37	7 500 [5 000]
Guinea / Guinée	5	2 500
Guinea-Bissau / Guinée-Bissau	1	2 500 [1 000]
Kenya	35	7 500 [5 000]
Lesotho	2	2 500
Liberia	1	2500 [1 000]
Libya / Libye	37	7 500
Madagascar	10	5000 [2 500]
Malawi	6	2 500
Mali	10	5 000 [2 500]
Mauritania / Mauritanie	4	2 500
Mauritius / Île Maurice	11	5 000 [2 500]
Morocco / Maroc	99	10 000 [7 500]
Mozambique	13	5000 [2 500]
Namibia / Namibie	12	5000 [2 500]
Niger	6	2 500
Nigeria	239	15000 [10 000]
Rwanda	6	5 000 [2 500]
Sao Tome & Principe	<1	1 000
Senegal / Sénégal	14	5000 [2 500]
Seychelles	1	2 500 [1 000]
Sierra Leone	2	2 500
Somalia / Somalie	-	1 000
South Africa / Afrique du Sud	408	15000 [10 000]
Sudan / Soudan	65	7 500
South Sudan / Soudan du Sud		7 500
Swaziland	4	2 500
Tanzania / Tanzanie	23	7 500 [5 000]
Togo	4	2 500
Tunisia / Tunisie	46	7 500
Uganda	17	5 000 [2 500]
Zambia / Zambie	19	5 000 [2 500]
Zimbabwe	9	2 500